
Kickoff 

• Kul ide 

• Bättre arrangemang 

• Lag fick sitta på olika platser 

• Kunde tyvärr inte delta, men trevligt inslag 

• Datum kom lite snabbt på 

• Mycket bra, kunde varit fler som åkte 

• Deltog ej 

• Uppskattat at tjejerna! 

•  

 

Föreningscup 

• Mycket nöjda 

• Inga cupbussar ordnade av arrangör 

• Vi nöjda med vår transport 

• Alltid bökigt med måltider 

• + med laganda med cup på hösten 

• Irsta bra på våren 

• En gemensam cup i Eksjö vore jättekul 

• Svårt med cup samtidigt som USM2, både ekonomiskt och ledarmässigt 

• Skadevi stökigt med egen busstransport, annars bra med superbra mat! 

• Svår när det inte finns cupbussar, ssk när man åker med fler än ett lag. 

• Inget fel på arrangemanget på cupen som sådan eller från föreningens sida 

• Sen föreningscup bra som avslutning 

• VI åkte på spökbollen istället, dvs inte så bra tid för oss 

•  

Tomtecup 

• Bra 

• Mycket kul att vi kunde vara i Olsbergs och att vi kunde ha kiosken i arenan 

• Bra upplägg för de minsta! Jätteuppsakttat! 

• Behöver finnas utsedda domare 

• Våra tjejer var nöjda och gillar att vara med! 

• Roligt och uppskattat 

•  

Nytt material 

• Balansbräda 

• Bosuboll 

• Bounce 

• Extra tjockmatta I12) 

• Slalompinnar 

• Fasta krokar för äbttre ordning (I12) 

• Begränsa tillgänglighet till materialförråd 



• Långmatta 

• VI behöver hålla ordning bättre 

• Kul att vi får nya grejor och att de köps in! 

• Jättebra 

• Fler uppblåsbara gubbar!ra med nya bollar. 

• Inköp av hänglås på skåpen. 

• Rensa och slänga gammalt material 

• Itolv plus: häckar , step up, trappstege, teoriplanch, bollar och koner 

Minus: inte tillräckligt många bollar ibland 

•  

Fys tips från ledarmötet 

• Bra! 

• Bra att Cilla visade hur vi kan använda nya materialet 

• Bra men var ligger materialet på hemsidan 

• Alltid bra med tips! 

• Gärna fler ”handson” inspirationsföreläsningar 

•  

Kiosk 

• Funkar för laget 

• Bra! Mycket bra framförhållning! 

• Mycket bra och uppskattat av gästande lag, extra plus med korvmaskinen 

• Mycket bra, fått ett uppsving! 

• Funkat bra 

• Bra planering och bra att få tiderna i början av säsongen 

• Korvbröd tog slut 

• Skriv gärna kiosktider i tidsordning, det blev lite missförstånd. Bra om listan förenklas med tid 

för lagansvar + ansvarig. Hämta och lämna kassan. 

Domare 

• Vi har bra ungdomsdomare i Eksjö, kommunikationsmiss från förbundet 

• En bra bas med domare 

• Bra schema ht+vt 

• Jättebra, tydliga instruktioner 

• Domare har varit jätteduktiga. Pernilla har gjort ett höstjobb, tror domarna känner stort stöd 

i henne! 

• Önskar en föräldrautbildning i regelkunskap, inte via team, mnåste finnas dialogmöjlighet. 

Utbildning 

• Bra utbildade ledare och spelare 

• Pusha ungdomar att gå ledarutbildning 

• Erbjud gärna någon form av ersättning ex ledrtröja eller rabatt på skor 

• Trist att se våra egna ledare vara otrevliga mot våra egna domare. 

• Bra utbildning 

• Bra att vi får gå det vi önskar! 



• Svårt när det ligger mitt i säsongen 

• Riktade föräldrautbildningar som kan inkludera sekretariat, funktionär .. osv) 

•  

Matchfunktionärer 

• Viktigt med matchvärdar. Bra utbildning men få som går. 

• Har fungerat bra! 

• Behöver vi ha matchvärdar? 

Matchläggning 

• Inte bra, kort plan kan och SKA inte vara i Itolvhallen 

• Har fungerat bra men önskvärt med större samsyn mellan föreningarna  

• Glest mellan matcherna emellanåt. Inte bra att ha en släpande match i april. 

• Matcher vs restid…. 

•  

Styrelsearbete 

 

Annat 

• Ekonomi – vi vil ha koll på vår peng/konto med tanke på cuppeng och buss 

• Som ny i föreningen vore det önskvärt med information om föreningen om föerningen, vad 

som gäller med lagkonto, kiosk osv.  

• Stöd till föräldramötet 

• Kort info om vad som förväntas av föräldrar och spelare som man kan dela ut till nya spelare, 

tex som tillägg på ”nya medlemmar”-lappen 

• Kul med gästtränare från förbundet 

• För äldre lag är inte föräldramötet nödvändigt. Däremot är det bra om styrelsen kommer och 

informerar laget om vad som krävs för att vara med i föreningen. 

• Ledarkläder- tycker att ledarena kunde få profilkläder,  ex pike’ overall eller liknande. 

 

 

Inför säsongen 23/24 

• Vi åker på USM istället för föreningscup 

• Om det finns bra cup för F19 så vore det intressant beroende på kostnad 

• FÖreningscup gärna så att säsongen har startat, dvs inte så tidigt i spetember 

• Utbildning för oss ledare i laget.se och LOK osv 

• Uppdatering av Laget.se 


